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RAPORT
privind activitatea desfăşurată în anul 2010

Conform atribuţiilor prevăzute de Legea administraţiei publice locale

nr. 215/2001 republicată, cu modificările şi completările ulterioare, administraţia publică

dâmboviţeană este organizată pe principiile autonomiei, eligibilităţii, descentralizării

serviciilor publice, consultării cetăţenilor în probleme majore de interes local.

În temeiul Legii administraţiei publice locale nr.215/200 1, republicată, cu

modificările şi completările ulterioare, consiliul judeţean a urmărit şi stabilit măsuri

coerente care să asigure buna sa funcţionare, cu aplicarea unui management

organizatoric flexibil, adaptate conţinutului competenţelor administraţiei publice

judeţene.

Atribuţiile proprii sunt asigurarea respectării Constituţiei, punerea în aplicare a

legilor, a ordonanţelor şi hotărârilor Guvernului României, a hotărârilor Consiliului

Judeţean Dâmboviţa şi a altor acte normative.

Aparatul de specialitate, serviciile publice specializate şi instituţiile subordonate,

sub coordonarea preşedintelui şi a vicepreşedinţilor, în funcţie de domeniul de activitate

au redactat proiectele de hotărâri, în vederea adoptării acestora.

În desfăşurarea şedinţelor consiliului judeţean am respectat procedurile prevăzute

de legea administraţiei publice locale şi ale Regulamentului de Organizare şi

Funcţionare al Consiliului Judeţean Dâmboviţa, fapt ce a permis formularea de întrebări

şi interpelări, exprimarea de opinii şi argumente ori amendamente la proiectele de

hotărâri supuse dezbaterii, precum şi exercitarea votului în cunoştinţă de cauză.



Am participat la toate şedinţele de consiliu judeţean în număr de 24 şedinţe din

care 12 şedinţe au fost ordinare, 5 şedinţe au fost extraordinare şi 7 şedinţe au fost de

îndată Consiliul Judeţean Dâmboviţa adoptând un număr de 260 hotărâri.

Ca membru al Autorităţii Teritoriale de Ordine Publică Dâmboviţa, am participat

la toate şedinţele celor trei comisii şi toate şedinţele în plen. ATOP Dâmboviţa s-a

implicat în mod activ şi pe obiective concrete în ceea ce înseamnă asigurarea ordinii

publice, siguranţa şi securitatea cetăţenilor comunităţii. În urma sesizărilor primite din

partea unor primării din judeţ, care relatau intensificarea infracţionalităţii pe raza

comunei, multe şedinţe ale ATOP Dâmboviţa s-au desfăşurat în comunele respective şi

am încercat rezolvarea şi găsirea unor soluţii pentru îmbunătăţirea serviciului poliţienesc

în mediul rural.

Pe parcursul anului 2010, am acordat numeroase audienţe cetăţenilor din judeţ,

problemele abordate fiind diferite.

Am acordat o mare atenţie activităţii juridice prin acordarea permanentă şi în

regim de urgenţă de consultaţii juridice compartimentelor de specialitate, instituţiilor şi

serviciilor publice aflate sub autoritatea consiliului judeţean, precum şi primarilor sau,

după caz, funcţionarilor publici din cadrul aparatului de specialitate.

Am participat la o serie de acţiuni în judeţ, de la diferite zile ale localităţilor până

la inaugurări ale unor obiective de interes comunitar, activităţi de aniversare sau de

comemorare a unor momente importante din istoria noastră.

Pentru anul 2011, pe lângă asigurarea funcţionării tuturor instituţiilor, preocuparea

principală a consiliului judeţean va fi continuarea proiectelor de interes judeţean,

atragerea a cât mai multe fonduri europene prin proiecte, realizarea obiectivelor privind

asigurarea transparenţei decizionale în administraţia publică judeţeană.



CONSILIUL JUDEŢEAN DÂMBOVIŢA

În conformitate cu prevederile Legii administraţiei publice locale
nr.215/2001, republicată şi a Regulamentului de organizare şi funcţionare al
aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Dâmboviţa, ca vicepreşedinte
împreună cu aparatul de specialitate, serviciile publice specializate şi instituţiile
subordonate, în funcţie de domeniul de activitate, am colaborat la întocmirea,
redactarea proiectelor de hotarâri, în vederea susţinerii şi adoptării în plenul
consiliului judeţean.

În perioada anului 2010 am participat la 24 şedinţe ordinare, extraordinare
şi de îndată după cum urmează: 28.01.2011, 02.02.2010, 10.02.2010,
23.02.2010, 26.02.2010, 26.03.2010, 08.04.2010, 13.04.2010, 28.04.2010,
11.05.2010, 28.05.2010, 30.06.2010, 09.07.2010, 28.07.2010, 11.08.2010,
25.08.2010, 10.09.2010, 16.09.2010, 25.09.2010, 01.10.2010, 29.10.2010,
26.11.2010,06.12.2010,22.12.2010.

În cadrul acestor şedinţe s-au adoptat un număr de 260 hotărâri.

Ca vicepreşedinte am urmărit punerea în aplicare a hotărârilor adoptate în
cadrul şedinţelor consiliului judeţean, continuarea şi finalizarea proiectelor în
derulare şi susţinerea iniţierii de noi investiţi pentru îndeplinirea obiectivelor
cuprinse în programul de dezvoltare a judeţului.

Pe parcursul anului 2010 am luat parte la numeroasele manifestări
organizate în localităţile judeţului. Am participat de asemeni la întâlniri cu
cetăţenii din localităţi unde, au fost dezbătute problemele de interes local, unele
dintre acestea găsindu-şi rezolvare imediat, altele au fost aduse la cunoştinţă
spre rezolvare aparatului propriu de specialitate a consiliului judeţean.



Am participat la audienţele programte, unde au fost primiţi numeroşi
cetăţeni, problemele abordate fiind diferite. Unele dintre acestea fiind în
competenţa de soluţionare a Consiliului Judeţean Dâmboviţa, altele nu erau în
competenţa de soluţionare de către aparatul de specialitate propriu.

Aceste solicitări au fost îndreptate spre analiză şi competentă rezolvare,
instituţiilor şi autorităţilor responsabile.

Am coordonat activitatea de pregătire şi derulare a programului privind
distribuirea de produse alimentare provenite din stocurile de intervenţie
comunitară către persoanele cele mai defavorizate din judeţ, program care a
făcut posibil ca un număr de peste 71.200 persoane să primescă: 99,8 tone
biscuiţi, 1.045,9 tone făină, 85,3 tone lapte praf, 517,5 tone mălai, 263,8 tone
paste făinoase şi 95,7 tone zahăr.

Ca vicepreşedinte al comisiei Tehnice de Amenajarea Teritoriului şi
Urbanism am condus un număr de 6 şedinţe de avizare unde s-au luat în
dezbatere şi s-au avizat un număr de 4 avize P.U.O. şi 16 avize P.U.Z.

De-a lungul anului am participat la o serie de acţiuni în judeţ cuprinzând
activităţi de comemorare a unor monumente importante din istoria patriei
noastre.

Au avut loc o serie de întâlniri cu reprezentanţii autorităţilor publice
locale privind rezolvarea unor probleme curente sau propuneri în perspectivă.

În anul 2010 - am promovat o serie de propuneri de amendament şi
îmbunătăţiri ale proiectelor de hotărâri în procesul de elaborare a documretelor
supuse dezbaterilor. \,
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BUTA TEODOR
CONSILIER JUDETEAN

RAPORT ACTIVITATE
ANUL 2010

Perioada raport IANUARIE - DECEMBRIE 2010

1. ACTIVITATE In SEDINTELE CONSILIULUI JUDETEAN

Am sustinut reforma sistemului de sanatate bazandu-ma pe experienta
avuta in calitate de PRESEDINTE al Consiliului de Administratie al
SANA TORIULUI TBC Moroieni .

Am inaintat in urma analizei costurilor cu incalzirea un proiect pentru
INCALZIRE prin folosirea qBIOMASEf" care reducea consumul de gaze cu
69%.

a urmat sa fie promovat de Consiliul de Administratie al
JUDETEAN cel ce a preluat in administrare SANA TORIUL

incepand cu 29.12.2010 .

mate de consilier judetean am participat la dezbaterile din comisia de
um si comisia economica.



Dezbateri de amploare au avut loc pe reorganizarea la nivelul judetului a
activitatii culturale . Am intervenit pentru realizarea CENTRULUI DE CULTURA
si structurarea lui pe noi baze . Am propus realizarea unei strategii judetene pe
cultura incluzand CAMINELE CUL TURALE din zona rurala.

Am inaintat un Memoriu CONSILIULUI JUDETEAN la solicitarea
cetatenilor din CUCUTENI pentru a fi sprijiniti pentru realizarea unei imprejmuiri
la BISERICA SATULUI ,

4. ALTE ACTIVITATI:

4. 1. S-a intervenit ta PRIMARUL ORASULUI PUCIOASA impreuna cu Consilierii
Judeteni GAMBUTA ALFRED si CARSTOIU MIHAI pentru implementarea
proiectului de promovare al TURISMULUI BALNEAR.
Primarul PUCIOASEI a REFUZA T fondurile si colaborarea

4.2. S-a intervenit pe langa Presedintele CONSILIULUI JUDETEAN pentru a
analiza situatia speciala privind raporturile Primarului orasului PUCIOASA cu
CONSIL LOCAL PUCIOASA precum si raporturile total neBdecvate si

cu societatile comerciale din PUCIOASA.

CONSILIER JUDETEAN

TEODORBUI~



CONSILIUL JUDETEAN DAMBOVITA
CONSILIER CIRSTOIU MIHAIL
PARTIDUL DEMOCRAT LIBERAL
COMISIA - pentru cultura, culte si arta, de stiinta, invatamant, activitati sportive si
agremeent
COMISIA - pentru sanatate, asigurari sosciale, protectie sociala

Anul 2010 a fost al doilea an in care am activat ca si consilier
judetean, investirea mea fiind facuta in sedinta ordinara din 30.01.2009, a
Consiliului Judetean Dambovita. In toata perioada scursa de la acea data si
pana in prezent am avut ca linie de urmat respectarea Juramantului de
crediinta facut.

In perioada raportata, am participat la toate sedintele, ordinare,
exceptionale, sau de indata, ale Consiliului Judetean, mai putin una in care
am fost motivat pentru caz de boala.

De la inceputul acestei activitati, ca si in acest an, am facut parte din:
comisia pentru cultura, culte si arta, de stiinta, invatamant, activitati
sportive si agremeent si din comisia pentru sanatate, asigurari sociale,
protectie sociala.

Am participat la toate intalnirele celor doua comisii, fiind un
participant activ, alaturi de colegii mei, la discutarea proiectelor de hotarari,
la o analiza temeinica a acestora, la intocmirea propunerilor ce urmau a fi
facute pentru dicutiile din plenul sediintelelor Consiliului Judetean.

Pentru mai multe elemente si informatii suplimentare, asupra
proiectelor de hotarari care le-am discutat in cele doua comisii, am avut o
foarte buna colaborare cu specialistii din cadrul aparatului tehnic din
Consiliul Judetean, care ne-au pus la dispozitie, permanent, materialele
ajutatoare solicitate.

Desi am avut un program lunar stabilit pentru audiente nu au existat
cereri in acest sens.

In teritoriu, am avut mai multe intalniri cu cetatenii si a-si exemplifica
intalnirile de la Pucioasa -zona Glodeni, cartier Diaconesti, cartierul Bela,
unde am fost de mai multe ori impreuna cu consilieri locali ai primariei si cu



Vicepresedintele Consiliului local Pucioasa, ocazii cu care am discutat cu
oamenii probleme diverse, legate de zona in care louiau, dar mai ales in ceea
ce priveste reparatia unor drumuri, de introducerea apei potabile si de
canalizarea unor strazi, de asfaltarea unor strazi.

La Pucioasa am participat la mai multe intalniri ale consilierilor locali,
cu care am dicutat problemele cu care se confrunta orasul si de asemeni am
participat la 2 sedinte ordinare a Consiliului local.

Deplasari si intalniri cu cetatenii am mai facut in localitatiile Fieni,
Buciumeni, Runcu.

Am participat la activitati cultural sportive in localitatile Targoviste,
Fieni, Runcu, Pucioasa, cu mai multe ocazii, dar as exemplifica: pe cele la
Clubul copiilor de doua ori - odata cand au participat si oficialitati din
aparatul de stat de la Bucuresti, in frunte cu Secretarul de Stat D-na Doina
Melinte si judetene, in frunte cu Presedintele Consiliului D-I Florin Popescu.

Am participat la mai multe sarbatori traditionale in localitati din judet,
ca de exemplu: la Runcu cu ocazia zilei traditionale"Ravasitul oilor", la
Fieni la Targul de Sfantul Dumitru, la Pucioasa cartier Bela, cu ocazia
"Duminicii Mironositelor", la Targul de la Postamacu etc.

Am vizitat in doua randuri Azilul de batrani din Puciouasa, in prima
vizita participand Presedintele Consiliului Judetean, Viceprimarul din
localitate si consilierii judeteni Teo Buta si Fredi Gambuta.

Am participat, impreuna cu conducerea Consiliului Judetean si alti
consilieri la depunerea de coroane la zile festive ca de exemplu:

- ziua DRAPELULUI ROMANIEI in Piata Tricolorului ;
- ziua IMNULUI NATIONAL la Mitropolie si Piata Tricolorului;

ziua JANDARMERIEI la Monumentul Jandarmului Erou;
- ziua NATIONALA A ROMANIEI, pe 01.12.09;

Nu fac parte din consilii de adminisrtatie, comisii de licitatie sau alte
comisii speciale ale Consiliului Judetean.

Nu am participat la deplasari in tara sau in strainatate.

Consilier,
Mihail Cirstoiu

~~



Sedinte ale consilului Am participat la toate sedintele ordinare si extraordinare desfasurate
local sau judetean in perioada ianuarie-decembrie 2010.

Sedinte ale comisiilor de Fiind membru al comisiilor economica si agricultura am , sustinut
specialitate completari si imbunatatiri aferente propunerilor de hotarari prezentate

pentru ordinea de zi a sedintelor.
Intilniri cu cetatenii In cadrul actiunilor de intalniri cu cetatenii judetului am purtat

discutii cu cei din colegiul 2 Pucioasa In cadrul acestora am preluat si
propus spre rezolvare o parte din problemele cu care se confrunta
acestia la nivelul comunitatii .

Audiente Am participat la programul de audiente constituit la nivelul CJ
Dambovita conform graficelor lunare.

Sesiuni de instruire -

Activitatea in teritoriu Intalniri cu reprezentantii administratiilor publice locale din Colegiul
2 Pucioasa in urma carora au rezultat propuneri de modernizare a
infrastructurii in aceste teritorii care -parte din ele - au fost
concretizate sau se vor finaliza in viitorul apropiat prin asocieri ale
acestora cu Consiliul Judetean in vederea finantarii si executiei.

Reprezentare in consilii Nu am fost desemnat in consilii de administratie, comisii de licitatie
de administratie, ATOP, sau comisii speciale ale consiliului.
comisii de licitatie,
comisii sociale ale
consilului etc.
Initiative Am solicitat propuneri si modificari la proiectele de hotarari

prezentate in cadrul comisiilor
Amendamente la Nu



proiectele de hotarire de
consiliu
Misiuni oficiale in Nu am fost implicat in deplasari oficiale in afara teritoriului national.
strainatate

Alte aspect relevante Nu este cazul



CONSILIUL JUDEŢEAN DÂMBOVIŢA

GABRIEL GROZA VU

CONSILIER JUDEŢEAN

RAPORT ANUAL DE ACTIVITATE

-2010-

Activitatea mea de consilier judeţean în anul 2010 am desfăşurat-o din mai
multe direcţii:

3) Lider de grup al consilierilor PNL

4) Activitate în plenul Consiliului Judeţean

Am participat în mod activ la şedinţele comisiei economice făcând propuneri de
modoficări la proiectele propuse de executiv.

Am participat la toate şedinţele de comisie,aducând amendamente la proiectele
propuse de executiv.

3.Ca lider de grup al consilierilor PNL am participat la negocierile cu liderii de
grup ai celorlalte partide politice reprezentate în Consiliul Judeţean.

4.Activitatea desfăşurată în plenul Consiliului Judetean



Am participat la toate şedinţele ordinare şi la marea majoritate a şedinţelor
extraordinare sau cele convocate de îndată unde am intervenit de câte ori am
considerat necesar.

Am participat la toate audienţele programate la sediul Consiliului Judeţean sau
la sediul Partidului Naţional Liberal şi în localităţile unde am fost solicitat,preluând
problemele cetăţenilor şi am încercat ,pe cât a fost posibil, soluţionarea lor.

Am avut deplasări în toate localităţile judeţului Dâmboviţa atât împreună cu
colegii consilieri cât şi în nume propriu.

Gabriel Grozavu
Consilier Judeţean



MARINESCU IOAN
Consilier Judeţean

RAPORT DE ACTIVITATE
Anul 2010

Am desfăşurat activitatea aferentă anului 2010 în calitate de:
- Preşedinte al Comisiei privind Serviciile publice de interes

judeţean, organizarea şi funcţionarea lor;
- Membru al Comisiei tehnice de organizare şi dezvoltare

urbanistică, realizarea lucrărilor publice, drumuri judeţene, conservarea
monumentelor istorice de arhitectură, de cultură şi de artă;

- Membru al Comisiei de selecţie a proiectelor privind:
- amenajarea locurilor de joacă pentru copii;
- reabilitarea căminelor culturale;
- reabilitarea şi consolidarea Iăcaşelor de cult;
- amenajarea şi reabilitarea bazelor sportive.

Am participat la absolut toate şedinţe comisiilor de specialitate cât şi a
celor 24 şedinţe de plen ale consiliului judeţean.

Acordarea unei mai mari atenţii activităţilor de sprijinire a Direcţiei
generale de asistenţă socială şi protecţia copilului în rezolvarea problemelor
specifice; efectuarea unor deplasări în teritoriu (Găeşti, Pucioasa) alături de
conducerea direcţiei.

Iniţierea şi susţinerea iniţiativei de ridicare a limitei de vitează privind
circulaţia pe DN 71 - sector limită intrare judeţ - Bâldana (comuna Tărtăşeşti).

Deplasarea împreună cu membri ai comisiei tehnice şi reprezentanţi ai
Direcţiei de drumuri pe sectoarele DJ 710; DJ 710 A în scopul monitorizării
calităţii lucrărilor.

Rezolvarea unui caz în comuna Valea Lungă privind dalarea şi realizarea
unui podeţ de acces al familiei Voicu Angela.

Am menţinut în atenţia plenului şedinţelor consiliului judeţean teme ca:
- inventarierea şi expertizarea tehnică a tuturor podurilor şi podeţelor

situate pe drumurile judeţene (şi comunale) în vederea elaborării unui plan
unitar privind realizarea lucrărilor de întreţinere şi reparaţii pentru asigurarea şi
garanţia circulaţiei;



elaborarea unui studiu tehnico - economic privind utilizarea pentru
lucrările de: - apărare mal;

- protecţia capetelor de pod;
- protecţia zonelor critice de eroziune a malurilor principalelor

cursuri de apă, a stabilopozilor din beton armat.
- luarea măsurilor necesare pentru asigurarea lucrărilor de realizare şi

menţinere în condiţii optime de funcţionare a şanţurilor şi rigolelor situate în
lungul drumurilor judeţene şi comunale de către consiliile locale
(responsabilizarea primarilor).

Data,
04.04.2011



CONSILIUL JUDETEAN DÂMBOVITA, ,
CONSILIER MOISE VASILE
PARTIDUL DEMOCRAT LIBERAL
COMISIA - pentru cultură, culte şi arte, de ştiinţă, învăţământ, activităţi
sportive si agrement
COMISIA - pentru sănătate, 'asigurari sociale, protecţie sociala

RAPORT DE ACTIVITATE
privind activitatea desfăşurată în calitate de consilier judetean

în anul 2010

În perioada raportată, am participat la toate şedinţele ordinare, excepţionale sau
de îndată ale Consiliului Judeţean. Am participat la toate întâlnirile celor două
comisii, fiind un participant activ, alături de colegii mei, la discutarea proiectelor de
hotărâri, la analiza temeinică a acestora, la întocmirea propunerilor ce urmau a fi
făcute pentru discuţiile din plenul Consiliului Judeţean. Am avut o foarte bună
colaborare cu specialiştii din cadrul aparatului tehnic, care ne-au pus la dispoziţie
materialele solicitate.

In conformitate cu k.gea 215/2001, alineatul 4, articolul 52, privind
administrarea publică locală, în anul 2010 am desfăşurat activităţi de transpunere a
proiectelor de hotărâri, iniţiate si dezbătute de comisia de activitate pentru cultura,
culte si arte, de ştiinţă, învăţămant, activităţi sportive si agrement, precum şi
pentru comisia pentru sănătate, asigurări sociale, protectie socială, ale căror
membru sunt.

Activitea în teritoriu.
In cadrul întâlnirilor cu cetăţenii, am adus la cunoştinţă acestora preocupările

Consiliuli Judeţean în directia dezvoltării infrastructurii judeţului si în special a
dezvoltării rurale, perspectivele privind initierea de proiecte cu finantare din fonduri
europene, din Comunitatea europeana, nerambursabile, activităţi şi actiuni culturale si
sportive, precum si activităţi care au vizat problemetica legată de sănătate (pentru
comunitătile de romi).

Am avut întâlniri cu cet"ătenii mai multor localităţi ale judetului Dâmbivita -
sate si comune din zona Cojasca, Ludesti, Moroeni, Găeşti, Băleni, municipiul
Targoviste, Moreni, Iedera si Moreni.

Pentru păstrarea tradiţiei şi culturii romanes am initiat Festivalul "Toni
Iordache" .

Am organizat "Ziua intemationalăa romilor", unde au fot invitati meştesugari
traditionali, lăutari traditionali.

Pentru viitor, imi propun să fac mai multe întalniri cu cetăţenii din judet, să
analizăm în unele comisii ale Consiliului Judetean problemele cu care se confruntă



locuitorii si să încercam, prin demersurile pe care le vom face, să rezolvăm o parte
dintre acestea.

In cadrul comisiei de sănătate, am semnalat probleme din partea unor cetateni,
referitoare la furnizarea de medicamente, înscrierea la medicul de familie şi pot spune
că m-am implicat în a le explica si a le da încredere că cele sermnalate vor fi
cunoscute si rezolvate în timp util.

Am organizat activităţi caritabile faţă de persoane defavorizate de vârsta a treia,
considerând că aşa vor avea convingerea că există şi oameni cu suflet.

Împreuna cu conducerea Consiliului Judetean, am participat la depunerea de
coroane la zile festive, ca de exemplu:

Ziua Nationala a Romaniei
Ziua Imnului National
Ziua Jandarmeriei
Ziua Drapelului Romaniei

Nu am participat la delasari în străinatate.

Consilier,
Moise iasile

I



Consiliul judetean Dambovita
Consilier:CAMELIA PRODAN

RAPORT DE ACTIVITATE
perioada 01.01.2010-31.12.2010

In conformitate cu legea privind administratia publica
locala, in calitate de consilier judetean activitatea mea s-a

desfasurat pe mai multe paliere.

In primul rand am participat la dezbaterile ce au avut loc
la sedintele ordinare si extraordinare ale Consiliului judetean.

In functie de ordinea de zi a sedintelor impreuna cu
colegii mei de comisie am participat la dezbaterea pe
probleme de sanatate in comisia de profil si de asemenea pe
probleme de agricultura in comisia respectiva

Avand in vedere modificarile si restructurarile din
sectorul sanitar m-am implicat in explicarea modului in care
Consiliul judetean abordeaza aceste probleme.

In acelasi timp in convorbirile cu cadrele medico-sanitare,
am incercat sa iau cunostinta de problemele cu care se
confrunta acestea.



o alta activitate a fost aceea de a ma intalni cu electoratul
arondat zonei Moreni si comunelor limitrofe, pentru a
cunoaste starea socio-economica a zonei.

Participarea la sedintele cetatenesti comunale din
I.L.Caragiale, Darmanesti a fost un alt aspect al activitatii de
consilier judetean.

Cu aceasta ocazie am incercat sa sustin doleantele
comunitatilor locale in vederea aprovizionarii cu apa,
terminarea lucrarilor de canal in unele din aceste comune
precum si a lucrariilor pentru infrastructura din aceste
localitati.

Pe parcursul mandatului meu voi sustine prin toate
mijloacele legale dezvoltarea economica a judetului.

Semnatura,



Sedinte ale consilului Am participat la toate sedintele ordinare si extraordinare desfasurate
local sau judetean in perioada ianuarie-decembrie 2010.

Sedinte ale comisiilor de Fiind membru si secretar al comisiilor economica si servicii publice
specialitate am consemnat ,initiat si sustinut completari si imbunatatiri aferente

propunerilor de hotarari prezentate pentru ordinea de zi a sedintelor.
Intilniri cu cetatenii In cadrul actiunilor de intalniri cu cetatenii judetului am purtat Idiscutii cu cei din anumite zone ale cartierelor componente ale I

municipiului Targoviste:cartier Romlux,cartier Sarbi, zona Micro 8.
In cadrul acestora am preluat si propus spre rezolvare o parte din
problemele cu care se confrunta acestia la nivelul comunitatii .

Audiente Am participat la programul de audiente constituit la nivelul CJ

IDambovita conform graficelor lunare.

Sesiuni de instruire -

Activitatea in teritoriu Intalniri cu reprezentantii administratiilor publice locale din I
Targoviste si Buciumeni in urma carora au rezultat propuneri de I

modernizare a infrastructurii in aceste teritorii care -parte din ele - au
fost concretizate sau se vor finaliza in viitorul apropiat prin asocieri
ale acestora cu Consiliul Judetean in vederea finantarii si executiei. I

Reprezentare in consilii Nu am fost desemnat in consilii de administratie, comisii de licitatie
de administratie, ATOP, sau comisii speciale ale consiliului.
comisii de licitatie,
comisii sociale ale
consilului etc.
Initiative Am solicitat propuneri si modificari la proiectele de hotarari

prezentate in cadrul comisiilor economica si de servicii publice



Amendamente la Nu
proiectele de hotarire de
consiliu
Misiuni oficiale in Nu am fost implicat in deplasari oficiale in afara teritoriului national.
strainatate

Alte aspect relevante Nu este cazul



CONSILIUL JUDETEAN DÂMBOVITA, ,

TICĂDĂNUŢ
PARTIDUL DEMOCRAT LIBERAL

Comisia pentru activitatea de cultură. . . . .. - secretar comisie

Comisia tehnică - membru comisie

În anul 2010 activitatea desraşurată, în calitate de consilier judeţean, s-a

concretizat în:

1. Participarea la şedinţele Consiliului Judeţean Dâmboviţa.

Am participat la toate şedinţele ordinare, extraordinare şi de deîndată.

2. Participarea la şedinţele Comisiei pentru activitatea de cultură, culte şi

artă, de ştiinţă şi învăţământ, activităţi sportive şi de agrement şi a Comisie

tehnice de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor

publice, drumuri judeţene, conservarea monumentelor istorice de

arhitectură, de cultură şi artă.

Activitatea s-a materializat în discutarea proiectelor de hotărâre care au

avut legătură cu specificul celor două comisii, în adresarea de întrebări

reprezentanţilor Consiliului Judeţean (directori, şefi de servicii) şi ai instituţiilor

interesate de promovarea proiectelor respective, pentru a clarifica probleme

cuprinse în proiectele de hotărâre. În calitate de secretar al Comisiei pentru

activitatea de cultură culte şi artă, de ştiinţă şi învăţământ, activităţi sportive şi

de agrement şi a Comisie tehnice de organizare şi dezvoltare urbanistică,

realizarea lucrărilor publice, drumuri judeţene, conservarea monumentelor

istorice de arhitectură, de cultură şi artă am redactat toate procesele verb ale şi

am întocmit materialele referitoare la avizarea favorabilă a proiectelor de

hotărâre pentru a fii înaintate plenului Consiliului Judeţean.



3. Audienţe, lunar, conform programării Consiliului Judeţean Dâmboviţa.

Am respectat grafiucl de audienţe întocmit de Consiliul Judeţean

Dâmboviţa. Am acordat audienţe cu prilejul deplasărilor în teritoriu în

localităţile: Produleşti, Gura-Şuţii, Pierşinari, Văcăreşti, Lucieni, Raciu, Potlogi

etc.

4. Activitatea în teritoriu.

Am participat la întâlniri cu cetăţenii din localităţile Răcari, Conţeşti,

Ciocăneşti, Cândeşti, Tătărani, Voineşti, Lucieni, Raciu, Dragodana etc. Am

avut discuţii şi cu autorităţile locale (primari, viceprimari, consilieri locali).

Propblemele discutate au fost aduse la cunoştinţa conducerii Consiliului

Judeţean Dâmboviţa.

5. Alte menţiuni.

Nu am tăcut parte din consilii de administraţie, comisii de licitaţie sau

alte comisii speciale ale Consiliului Judeţean.

Nu am participat la misiuni oficiale în străinătate.

Am participat la manifestările culturale organizate cu prilejul sărbătoririi

unor localităţi (Ciocăneşti, Conţeşti, Tătărani, Voineşti, Lucieni, Potlogi

Dragomireşti etc.).

Am participat la toate evenimentele organizate de Consiliul Judeţean, în

colaborare cu alte instituţii.

Consilier judeţean,

Prof. Dănut Tică,

d



"CONSILIUL JUDETEAN DAMBOVITA

CONSILIER JUDETEAN DINCĂ GEORGE TA

În conformitate cu prevederile art 5~ alin. 4 si arte 110 din Legea
administratiei publice locale nr. 215/2001 si a Regulamentului de
Organizare si Functionare a Consiliului Judetean Dâmbovita, prezint
raportul de activtate pentru anul 2010.

În calitate de consilier judetean am participat la cele 12 sedinte
ordinare ale Consiliului Judetean, precum si Ia cele 9 sedinte
extraordinare si 4 sedinte convocate deîndată de către presedintele
Consiliului Judetean. Am abordat cu interes si responsabilitate
problematica ordinei de zi dorind si încercând pentru aceasta, să fiu
cât mai bine informată cu privire la proiectele de hotărâri supuse
dezbaterii si aprobarii Consiliului Judetean, intervenind, atunci când a
fost cazul, pe aspectele legate de respectarea legalitătii actelor proprii
ale Consiliului Judetean. Au fost astfel aprobate un număr important
de hotărâri de interes general pentru locuitorii judetului Dâmbovita.

În calitate de membru al "Comisiei juridice, de contencios,
pentru administraţie publică locală, apărarea ordinii publice,
respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti, de etică, litigii,
protecţie civilă şi relaţii exteme cu autorităţi similare din alte ţări" si al
"Comisiei privind serviciile publice de interes judetean, organizarea si
functionarea lor", am participat la sedintele acestora si la discutiile
generate de problemele ridicate, m-am pronuntat de fiecare dată
asupra legalitătii si oportunitătii proiectelor supuse dezbaterilor
comisiilor, reusind ca, împreună cu ceilalti membri ai comisiilor si cu
spirjinul reprezentantilor directiilor de specialitate din cadrul
aparatului propriu al Consiliului Judetean să stabilim forma rmală a



proiectelor de hotărâre ce urmau a fi supuse votului Consiliului
Judetean.

În calitate de consilier judetean am participat la întâlniri cu
locuitori din orasul Găesti si comunele din sudul judetului pentru
dezbaterea cu precădere a problemelor ivite dupa stabilirea taxei de
habitat, preluând o parte din problemele ridicate de cetăteni pentru a fi
aduse la cunostinta instituţiilor judetene competente în solutionarea
lor.

. Am tinut de asemenea o permanentă legatură cu reprezentantii
administratiior publice locale pentru depistarea problemelor specifice
fiecărei localităti sprijinindu-i pe acestia în stabilirea si promovarea
lucrărilor de interes local. .

In cursul anului 2010 am facut parte din Comisiile de evaluare a
managementului, la "Biblioteca Judeteană" si la "Filarmonica
Muntenia" .

În luna decembrie a anului 2010 am vizitat Căminul de bătrâni
de la Uliesti si am participat, de asemenea, la sărbătorile de iarnă în
cadrul Fundaţiei Carabela din orasul Găesti.

CONSILIER JUDEŢEAN
DINCĂ OR TA
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VICTOR NAE
CONSILIER JUDETEAN
www.apapentrutoti.ro

RAPORT ANUAL DE ACTIVITATE
= 2010=

Activitatea de consilier judetean am desfasurat-o pe multiple planuri si anume:
1. Activitatea desfasurata in cafitatea de secretar a{ comisiei nr.2 Comisia teFinica

de organizare si dezvoltare urbanistica, ... si de membru al Comisiei pentru agricultura
2. Activitatea desfasurata in teritoriu.
3. Activitatea desfasurata in Comisia 'I'eFinica-constituita pentru ana{izarea

proiectefOr care fac o6iectu{ nY\socierea ConsifiuLUiJuâe tean cu autoritatife
focafepentru sustinerea unor proiecte efe interes pu6{ic"

4. Activitatea desfasurata pentru initierea unor "Proiecte efe :Jfotarare n in
interesu{ cetateanuLUi aambovitean.

5. Activitatea desfasurata in caaru{ auaientefor acoraate.
6. Activitatea desfasurata in pfenu{ Consiaufui Judetean;
7. Alte aspecte relevante;

1. Activitatea desfasurata in calitate de secretar al comisiei nr.2 Comisia Tehnica
Am participat activ la toate sedintele comisiei analizand proiectele depuse din

perspectiva beneficiilor aduse cetateanului.

2. Activitatea desfasurata in teritoriu
M-am deplasat in diverse localitati de pe raza judetului, pentru a urmari modul in care

decurg lucrarile la obictivele finantate de Cosiliul Judetean( scoli, gadinite, biserici, locuri de
joaca pentru copii, baze sportive, sali de sport, drumuri judetene, ...) .

3. Activitatea desfasurata in Comisia Tehnica-constituita pentru analizarea
proiectelor privind "Asocierea Consiliului Judetean cu autoritatile locale pentru
sustinerea unor proiecte de interes public
Toate proiectele care au fost prezentate comisiei au obtinut aviz favorabil.

http://www.apapentrutoti.ro


Proiectele prezentate au facut obiectul construirii de baze sportive, terenuri de joaca pentru
copii si lacase de cult sau reabilitarea acestora.

4. Activitatea desfasurata pentru initierea unor "Proiecte de Hotarare"
1.- 07.01.2010- Pr. de Hot. privind "Aprobarea evaluarii si semnalizarii corespunza-

toare a Drumurilor Judetene cu indicatoare rutiere"
- scop- Drumuri Judetene = Drumuri Europene (siguranta in trafic)

2. - 07.01.2010- Pr. de Hot. privind "Evaluarea si semnalizarea corespunzatoare a
Drumurilor Judetene DJ 611, DJ 702F si DJ 702H cu indicatoare rutiere"

- scop- siguranta participantilor la trafic pe aceste drumuri.

3.-15.01.2010- Pr. de Hot. privind "Reducerea cu 7% a pretului la apa rece" practicat
de S.C. Compania de Apa Targoviste - Dambovita S.A. si inghetarea acestuia pentru
anul 2010

- scop- aducerea in limite normale a pretului la apa,cel mai mare din tara.

4. - 26.01.2010- Pr. De Hot. privind asocierea Judetului Dambovita prin Consiliul Judetean
Dambovita cu comuna Matasaru prin Consiliul Local Matasaru pentru realizarea obiectivului
" ASFALTAREA DRUMULUI SALCIOARA - MANASTIOARA( DC77 ) "

- scop - asigurarea interventiei sigure si rapide in cazuri extreme (salvare, pompieri) -
Salcioara este un sat izolat intre raul Arges si autostrada A1(sat component al corn. Matasaru
fara cale de acces direct peste raul ARGES)

5. - 26.01.2010 - STUDIU DE OPORTUNITATE· 'Pentru realizarea obiectivului "
Asfaltar_ drumului (DC77) Coada Izvorului - Baraj Arg•• - Zavolu(DC74)

- scop- dirijarea traficului de pe drumul national DN-61 in cazuri extreme

6. - 27.01.2010 - privind aprobarea realizarii obiectivului "Reabilitare DJ 401A pe
tronsonul Gaesti(DN7) - Troita Zavoiu(DC74) "

• scop- asigurarea sigurantei in trafic( prezinta foarte multe gropi si foarte adanci)
7. - 06.12.2010 - Studiu de oportunitate privind "Asfaltarea DJ 611 Petresti

Fierbinti" si "Reabilitarea DJ 503 Selaru - limita cu judetul Teleorman "

5. Activitatea desfasurata in cadrul audientelor acordate
Toate audiente le acordate cetatenillor au avut loc la domiciliul acestora in localitatile

Gaesti, Dragodana,Mogosani , Picior de Munte, Uliesti, Visina,Corbii Mari, Petre sti,
Selaru, Crangurile, Titu, Moreni, Pucioasa, Fieni, ...

6. Activitatea desfasurata in plenul Consiliului Judetean
In perioada mentionata am participat cu mare interes la toate sedintele Consiliului

Judetean, unde am facut aprecieri pozitive si negative cand a fost cazul functie de interesele
cetateanului.

7. Alte aspecte relevante
In urma discutiilor cu cetatenii am constatat interesul foarte mare pentru urmatoarele
teme:



• - campanii electorale curate - in interesul cetateanului;
• - taxa de habitat - considerata ilegala si aplicata discretionar(neechitabil);
• - alimentarea cu apa potabila( mentinerea in functiune a cismelelor

stradale pentru cei fara posibilitati de racordare) si canalizare;
• - integrarea podurilor de peste autostrada A 1 in retele de drumuri

comunale, judetene si nationale;
• - ecologizarea zonelor pline de gunoaie menajere(rauri, drumuri);
• - fmalizarea institutiilor de invatamant aflate in constructie sau reabilitare;

Am participat la manifestarile culturale organizate cu ocazia zilelor orasului Pucioasa,
comunei Bezdead, comunei Gura Ocnitei.

Pe parcursul mandatului meu de consilier judetean voi sustine
prin toate mijloacele legale dezvoltarea economica a judetului.

"APA pentru TOTI !"
Apa potabila

Pret corect
24/24

Prioritate 2011 => APA POTABILA pentru orasul GAESTI
Pentru a ne manifesta intr-un cadru legal si cu eficienta am infiintat

Asociatia IIAPA pentru TOTIII

Scop - protectia consumatorului si a mediului inconjurator.

tnt:
toţi pentru apă

.Mutlumesc tuturor -pentru cotaborare si tţjutontÎ aeordat!

Consilier judetean
Ing.Ec. Victor Nae

((~ --)
"'---------



CONSILIUL JUDEŢEAN DÂMBOVIŢA
PARTIDUL DEMOCRAT LIBERAL
COMISIA PENTRU ACTIVITATEA DE CULTURĂ, CULTE, ARTĂ,
ŞTIINŢĂ, ÎNVĂŢĂMÂNT, ACTIVITATE SPORTIVĂ ŞI DE AGREMENT
COMISIA DE SĂNĂTATE
ATOP

privind activitatea desfăşurată În calitate de consilier judeţean,
În anul 2010

În cadrul Consiliului Judeţean Dâmboviţa, activitatea desfăşurată în calitate

de consilier judeţean în anul 2010 s-a concretizat în:

1. participarea la şedinţele ordinare, extraordinare şi de deîndată ale

Consiliului Judeţean Dâmboviţa;

2. participarea la şedinţele Comisiei pentru activitatea de cultură, culte şi

artă, de ştiinţă şi Învăţământ, activităţi sportive şi de agrement;

3. participare la toate şedinţele pentru activitatea din cadrul comisiei de

sănătate;

4. participare la toate şedinţele pentru activitatea din cadrul comisiei ATOP.

În conformitate cu Legea 215/2001, alinA, art. 52, privind administrarea

publică locală, în anul 2010, am desfăşurat activităţi de transpunere a proiectelor

de hotărâri iniţiate şi dezbătute în cadrul Serviciului Cultură, Sport, Sănătate, al

cărei membră sunt.

Activitatea s-a materializat în discutarea proiectelor de hotărâre care au

avut legătură cu specificul celor două comisii, în adresarea de întrebări

reprezentanţilor Consiliului Judeţean (directori, şefi de serviciu), pentru a clarifica



unele aspecte cuprinse în proiectele de hotărâre. În calitate de secretar al Comisiei nr.5

( Comisia pentru activitatea de cultură, culte şi artă, de ştiinţă şi învăţământ, activităţi

sportive şi de agrement) am participat la toate şedinţele, am redactat toate procesele

verbale şi am întocmit materialele necesare referitoare la avizarea favorabilă a

proiectelor de hotărâre, pentru a fi înaintate plenului Consiliului Judeţean.

În cadrul şedinţelor în plen ale Consiliului Judeţean am pledat, în mod

deosebit pentru promovarea culturii în judeţul Dâmboviţa prin susţinerea şi

încurajarea activităţii instituţiilor din cadrul Consiliului Judeţean.

5. Activitatea în teritoriu

În cadrul întâlnirilor cu cetăţenii, am adus la cunoştinţă acestora

preocupările Consiliului judeţean în direcţia dezvoltării infrastructurii judeţului şi în

special a dezvoltării rurale, perspectivele privind iniţierea de proiecte cu finanţare din

fonduri europene, din Comunitatea europeană, nerambursabile, acţiuni şi activităţi

culturale şi sportive, precum şi acţiuni care au vizat problematica legată de

învăţământ (dezbateri pe Legea Educaţiei Naţionale).

Am avut întâlniri cu cetăţenii din multe localităţi ale judeţului Dâmboviţa -

sate şi comune din zona Titu, Pucioasa, Moreni, Găeşti, Băleni, Voineşti, Târgovişte,

pentru a susţine proiectele care au vizat îmbunătăţirea condiţiilor de viaţă din aceste

localităţi (spaţii de joacă, terenuri de sport, biserici etc).

Am purtat discuţii cu reprezentanţii autorităţilor locale pe problemele

discutate vizând: gospodărirea şi înfrumuseţarea localităţilor (am prezentat proiectele

de hotărâri adoptate de Consiliul Judeţean - cămine culturale, canalizare şi apă,

reparaţii şi modernizare drumuri), fond funciar, administraţie, siguranţa cetăţenilor.

De asemenea, am participat la acţiunile care au vizat păstrarea tradiţiilor şi

obiceiurilor din localităţile judeţului.

În cadrul Consiliului Judeţean am realizat şi zile de audienţe, cu excepţia

zilelor când s-a mers în teritoriu. În ceea ce priveşte relaţiile cu publicul, am căutat să



răspund cu acurateţe la cererile din partea cetăţenilor, să prezint transparent anumite

hotărâri luate, neuzând niciodată de poziţia mea de consilier judeţean.

In ceea ce priveşte relaţiile cu presa în anul 2010, precizez că am abordat

diverse tematici, având mai multe apariţii pe posturile de televiziune locale şi în

media scrisă. De fiecare dată când am fost invitată, am acordat interviuri pentru presa

locală, răspunzând astfel la solicitările ce ţineau de activitatea mea de consilier

judeţean, dar şi de om politic. În felul acesta am răspuns adeseori întrebărilor, care

poate au fost uneori incomode, pentru a-mi exprima cât se poate de corect şi clar

opiniile în legătură cu diferitele probleme semnalate.

Pentru viitor îmi propun să fac mai multe întâlniri cu cetăţenii din judeţ, să

analizăm în unele comisii ale Consiliului Judeţean, mai bine, problemele cu care se

confruntă locuitorii şi să încercăm prin demersurile ce le vom face, să rezolvăm o

bună parte din acestea, iar principiile generale după care m-am călăuzit au fost

"mmem nu este mai presus de lege", seriozitate şi respect în relaţiile CIVIce ŞI

instituţionale.

6. În cadrul Comisiei de sănătate a Consiliului Judeţean Dâmboviţa, a cărei

membră sunt, am participat consecutiv la toate şedinţele, pledând în legătură cu

aspecte ce tineau de proiecte ce urmăreau dezvoltarea judeţului la capitolul sănătate.

Au fost semnalări de probleme din partea unor cetăţeni, referitoare la

furnizarea de medicamente, la calitatea serviciilor medicale şi pot spune că m-am

implicat în a le explica şi a le da încredere că cele semnalate vor fi cunoscute şi

rezolvate în timp util.

Am participat activ în cadrul Direcţiei Generale de Asistenţă Socială ŞI

Protecţia Copilului Dâmboviţa, acordând sprijin în şcolarizarea unor tinere mămici,

care nu-şi terminaseră studiile. Am organizat activităţi caritabile faţă de persoane din

medii defavorizate de vârsta a treia, considerând că numai aşa vor avea convingerea

că există şi oameni cu suflet care le sunt aproape în diferite momente ale vieţii.

7. Alte menţiuni



• Nu fac parte din Consilii de Administraţie, comisii de licitaţii sau alte

comisii speciale ale Consiliului Judeţean.

• Am participat la misiuni oficiale în străinătate privind Inovations în

early education . the international reggio exchange - Regio Children,

Reggio Emilia - ITALIA.

• Am participat la toate acţiunile iniţiate şi desrnşurate de Consiliul

Judetean Dâmbovita., ,

MANOLESCU ELENA,
cDnsilierjUdeţea~~



RAPORT DE ACTIVITATE

În cursul anului 2010 am participat la şedinţele de lucru ale celor două

De asemenea am participat la şedinţele Consiliului în forma în care au fost

convocate : ordinare, extraordinare şi de îndată.



CONSILIUL JUDETEAN DAMBOVITA
CONSILIR JUDETEAN :PREDA COSTEL- P.S.D.
COMISIILE DE SPECIALITATE IN CARE ESTE MEMBRU
COMISIA DE AGRICULTURA SI SILVICULTURA
COMISIA DE SERVICII PUBLICE

28.01.2010 ;02.02.2010; 10.02.201 O; 23.02.2010;
26.02.2010; 26.03.2010; 08.04.201; 13.04.2010;
28.04.2010; 11.05.2010; 28.05.2010; 30.06.2010;
09.07.2010; 28.07.2010; 11.08.2010; 25.08.2010
10.09.2010; 16.09.2010; 25.09.2010; 01.10.2010
29.10.2010; 26.11.2010; 06.12.2010; 22.12.2010.

14 sedinte ale comisiei de servicii si 13 ale comi-
siei de agricultura si silvicultura.

Am avut intilniri cu cetatenii din localitatile
Racari, Contesti, Tartasesti, Ciocanesti,
Butimanu, Crevedia, Niculest, Cojasca.

Audiente lunar conform programarii
Consiliului Judetean Dambovita .
Nu este cazul.

Intilniri cu cetatenii pentru rezolvarea problemelor
legate de agricultura ( subventii ), silvicultura
(paza si administrarea padurilor proprietate
privata) precum si servicii de apa,canalizare
si stringerea gunoiului.

Sesiuni de instruire
Activitatea in teritoriu

Reprezentare in consilii de administratie,
ATOP, comisii de licitatie, comisii sociale
ale consiliului etc.
Initiative
Amendamente la proiectele de hotarire
de consiliu
Misiuni oficiale in strainatate
Alte aspecte relevante



Consiliul Judeţean Dâmboviţa
Nume Consilier: POPESCU JEAN
Partid: P.D.L.
Comisia/Comisiilede specialitate în care este membru
Comisia de Sănătate şi Comisia de Cultură

Şedinţe ale consiliului local Am participat la toate şedinţele Consiliului Judeţean, cu excepţia uneia, la data
sau judeţean respectivă fiind în concediu.
Şedinţe ale comisiilor de Am participat la toate şedinţele Comisiilor de Sănătate şi Cultură, cu excepţia
specialitate uneia, la data respectivă fiind în concediu.
Întâlniri cu cetăţenii Am participat la întâlniri cu cetăţenii în localităţile: Voineşti, Cândeşti, Tătărani,

Dragomireşti, Hulubeşti, Ludeşti, Cobia, Gura-Foii, Crângurile, Gura-Şuţii,
Perşinari, Valea-Mare, Lucieni,Măneşti şi Raciu.

Audienţe Audienţe lunar conform programării Consiliului Judeţean Dâmboviţa.
Sesiuni de instruire Nu este cazul.
Activitatea în teritoriu Intâlniri pentru rezolvarea aspectelor administrative cu reprezentanţii primăriilor

axate în special pe problemele asistenţei medicale şi asistenţei sociale din 15
primării.
Vizite la Direcţia de Sănătate Publică, Casa Judeţeană de Asigurări de Sănătate,
Spitalul Judeţean Târgovişte şi Spitalul Orăşenesc Găeşti, Spitalul de Psihiatrie
Cronici Gura-Ocniţei, Centrul de recuperare Neuromotorie Copii Gura-Ocniţei,
Sanatoriul T.B.C. Moroeni, dar şi la Căminele de bătrâni din Pucioasa şi Săcuieni
în vederea cunoaşterii situaţiei din aceste instituţii şi pentru rezolvarea unor
probleme care implică sprijinul Consiliului Judeţean.

Reprezentare în consilii de Sunt membru al ATOP şi am participat la toate întrunirile organizate, atât la
administraţie, ATOP, sediu, cât şi în localităţile: Dragomireşti, Răzvad, Văcăreşti, Şotânga, Moreni,
comisii de licitaţie, comisii Voineşti, Răcari, Corbii-Mari şi Lunguleţu, în vederea rezolvării problemelor
speciale ale consiliului etc. semnalate de autorităţile locale, urmărind o mai bună colaborare între acestea şi

reprezentanţii Ministerului Administraţiei şi Internelor.
Ca reprezentant al Colegiului Judeţean al Medicilor Dâmboviţa în Consiliile de
Administraţie al Spitalului Judeţean de Urgenţă Târgovişte, Centrul de Sănătate
Voineşti, Sanatoriul T.B.C. Moroieni, Spitalul de Psihiatrie Cronici Gura-Ocniţei
şi Centrul de Recuperare Neuromotorie Copii Gura-Ocniţei, am căutat de fiecare
dată să armonizez poziţiile celorlalţi membrii ai Consiliilor de Administraţie cu
viziunea Consiliului Judeţean privind reforma în domeniul sanitar.

Iniţiative In cadrul dezbaterilor care au avut loc la Consiliul Judeţean Dâmboviţa privind
reforma în domeniul sănătăţii, am făcut propuneri importante cu privire la
modalităţile şi paşii ce trebuiesc făcuţi pentru ca procesul să se desfăşoare în bune
condiţiuni şi cu cât mai puţine probleme pentru pacienţi, dar şi pentru personalul
angajat.

Amendamente la proiectele Propuneri de amendamente şi îmbunătăţiri ale materialelor în cadrul Comisiei de
de hotărâre de consiliu Sănătate.
Misiuni oficia le în Nu este cazul.
străinătate
Alte aspecte relevante



CONSILIUL JUDEŢEAN DÂMBOVIŢA
NUME CONSILIER: ILIE STAN
PARTID: PSD
COMISWCOMISIILE DE SPECIALITATE ÎN CARE ESTE MEMBRU:
-COMISIA TEHNICĂ
-COMISIA PENTRU SERVICII PUBLICE
-COMISIA PENTRU AGRICULTURĂ

Şedinţe ale Consiliului Judeţean Dâmboviţa Am participat la 12 şedinţe ale Consiliului
Judeţean, respectiv cele din data de: 28.01.2010,
26.02.2010,26.03.2010,28.04.2010,28.05.2010,
30.06.2010,28.07.2010,25.08.2010,25.09.2010,
29.10.2010,26.11.2010,22.12.2010.
Am participat la Il şedinţe extraordinare ale
Consiliului Judeţean, respectiv cele din data de:
02.02.2010, 10.02.2010,23.02.2010,08.04.2010,
13.04.2010, 11.05.2010,09.07.2010, 11.08.2010,
10.09.2010,01.10.2010,06.12.2010.

Şedinţe ale Comisiilor de Specialitate Am participat activ la toate şedinţele comisiilor
de specialitate, analizând toate proiectele depuse
din perspectiva beneficiilor aduse cetăţeanului.

Intâlniri cu cetăţenii M-am deplasat în diverse localităţi de pe raza
judeţului, pentru a urmări modul cum decurg
lucrările la obiectivele finanţate de Consiliul
Judeţean.
Am participat la întâlniri cu cetăţenii din
localităţile: Mătăsaru, Mogoşani, Cobia, Vişina
Crânguri, Valea Mare, Dragodana, Găeşti.

Audienţe Audienţele acordate cetăţenilor au avut loc la
domiciliul acestora din localităţile: Mătăsaru,
Cobia, Găeşti, Mogoşani, Dragodana, Crânguri,
Valea Mare, Ulieşti, Vişina, Şelaru.

Sesiuni de instruire Nu
Reprezentare În consilii de administraţie, Nu este cazul
ATOP, comisii de licitaţie, comisii speciale ale
Consiliului Judetean Dâmboviţa, etc
Misiuni oficiale În străinătate Nu
Alte aspecte relevante In urma discuţiilor cu cetăţenii am constatat

interes foarte mare pentru următoarele probleme:
• Alimentarea cu apă potabilă şi canalizare;
• Repararea drumurilor din localităţi;
• Semnalizarea corespunzătoare a

drumurilor;
• Ecologizarea zonelor pline de gunoaie.

consiliel!(tean,

~l'Stan



CONSILIUL JUDETEAN DAMBOVIT A
CONSILIER HERMENEAN IOAN

Sedinte ale consiliului judetean- 12 sedinte ordinare-prezent Il, absent 1 [28-01,02-02,26-03,08-04,
11-05,30-06,09-07,11-08,10-09,01-10,26-11,06-12. ]

-9 sedinte extraordinare [10-02,13-04,28-05,28-07,25-08,16-09,
29-10,22-12. ]

-4 sedinte de indata
Au fost discutate si adoptate 260 hotariri ale CJ

Sedinte ale Comisiei pentru sanatate,asigurari sociale si protectie sociala- ca secretar am coordonat
activitatea in discutarea proiectelor de hotariri

Sedinte ale Comisiei pentru activitati culturale,culte,arta,stiinta, invatamant,activitati sportive- ca
membru am participat la discutarea proiectelor de hotarari.

Reprezentant in CA al Directiei generale de asistenta sociala si protectia copilului Dambovita.
Am participat la sedintele organizate la nivelul directiei, legate de organizarea
si aplicarea strategiei de asistenta sociala si protectia copilului injudet.

Autoritatea teritoriala de ordine publica Dambovita- ca membru am participat la sedintele lunare in
comisie si in plen organizate la sediu si in diverse localitatii ale judetului.

Activitati in teritoriu- contacte cu autoritatii le publice locale in diverse localitati:
Moreni, I L Caragiale, Vladeni, Ulmi, Voinesti,Nucet

Intalniri cu cetatenii cu ocazia diferitelor sarbatori:
Moreni -zilele municipiului 19-21 Iunie

- ziua recoltei
Fieni -zilele orasului,
Valea Lunga -Sf.Gheorghe
Nucet- hramul manastirii



CONSILIUL JUDEŢEAN DAMBOVIŢ A
NUME CONSILIER: DRAGOMIR NICULAE
PARTID P.S.D.

COMISIA! COMISIILE DE SPECIALITATE ÎN CARE ESTE MEMBRU:
COMISIA ECONOMICĂ
COMISIA PENTRU SERVICII PUBLICE

Şedinţe ale Consiliului Am participat la 22 şedinţe ale Cobnsiliului Judeţean,
Judeţean Damboviţa

Şedinţe ale Comisiilor Am participat la 20 şedinţe ale Comisiei de Servicii Publice şi
de Specialitate la 20 şedinţe ale Comisiei Economice unde am dezbătut

proiectele de hotărari ŞI unde am venit cu diverse
amendamente, unele dintre acestea fiind însuşite de către
ceillaţi membri ai comisiilor respective.

Intalniri cu cetăţenii Au avut loc întalniri periodice cu cetăţenii şi primarii P.S.D.
la sediul P.S.D. din Targovişte.

Audienţe Audienţe lunare conform programării Consiliului Judeţean
Damboviţa.

Sesiuni de instruire Nu.

Reprezentare A Nu.In
consilii de
administraţie, ATOP,
comisii de licitaţie,... speciale alecomiSII
Consilului Judeţean
Dam boviţa etc.
Misiuni oficiale A Nu.In
străinătate

IER JUDEŢEAN

GOMIR NICULAEtj~.



CONSILIUL JUDETEAN DÂMBOVITA, ,

Raport anual de activitate
- 2010-

În decursul anului 2010, activitatea de consilier judeţean a cunoscut mai
multe dimensiuni.

1. Activitatea desfăşurată în calitate de preşedinte al Comisiei pentru
Învăţământ, Cultură, ... şi membru al Comisiei de Sănătate.

2. Activitatea desfăşurată în cadrul audienţelor acordate la sediul C.J.D.
sau al unor instituţii de cultură.

3. Activitatea desfăşurată în teritoriu.
4. Activitatea desfăşurată în plenul Consiliului Judeţean.

1. Am participat şi am solicitat la rândul meu, participare activă tuturor
membrilor Comisiei pentru Învăţământ şi Cultură, promovând toate
proiectele de hotărâre şi interesul beneficiarilor acestor servicii; la nivelul
Comisiei de sănătate am participat activ la dezbaterea tuturor propunerilor
şi la luarea deciziilor în interesul cetăţenilor.

2. Audienţele acordate cetăţenilor sau factorilor responsabili din partea unor
instituţii de cultură sau şco Iare din municipiul Târgovişte sau la nivelul
judeţului (Găeşti, Titu, Moreni, Pucioasa, Gura Ocniţei, Fieni).

3. Proiectele prezentate au avut ca obiect construirea de grădiniţe, baze
sportive, terenuri de joacă pentru copii şi Iăcaşe de cult, obiective
culturale sau reabilitarea acestora, reabilitări corpuri de clădire la Spitalul
de Urgenţă Târgovişte.

4. În decursul anului 2010 am participat cu interes şi responsabilitate la toate
şedinţele Consiliului Judeţean, unde am avut intervenţii menite să atragă
atenţia asupra unor aspecte negative / pozitive legate de interesul
cetăţeanului şi respectarea legilor în vigoare (ex. legea instituţiilor de
spectacol, legea spitalelor, legea administraţiei publice locale,
Regulamentul de organizare şi funcţionare a Consiliului judeţean etc.)

Maria Cristea
Consilier judeţean,", ,,~,'

!, /i"C{,(J



Consiliul Judetean Dambovita
Nume Consilier: IOAN ANGHELESCU
Partid: P.D.L.
Comisia! Comisiile de specialitate in care este membru

Comisia economica, buget-finante
Comisia tehnica
Comisia de agricultura, silvicultura, organizare teritoriala

Sedinte ale consiliului local sau 10 sedinte
judetean 28.07.2010; 11.08.2010; 25.08.2010; 10.09.2010;

16.09.2010; 25.09.2010; 29.10.2010; 26.11.2010;
6.12.2010; 27.12.2010.

Sedinte ale comisiilor de 10 sedinte ale comisiei economice, buget-finante
specialitate 10 sedinte ale comisiei tehnice

9 sedinte ale comisiei de agricultura, silvicultura,
organizare teritoriala

Intalniri cu cetatenii Intalniri lunare cu cetatenii din zona Gaesti
Audiente Audiente conform programarii Consiliului Judetean

Dambovita
Activitatea in teritoriu Deplasari in teritoriu zona Gaesti si intalniri pentru

rezolvarea unor probleme administrative, cu reprezentantii
primariilor

Reprezentare in Consilii de
Administratie ATOP, comisii de Membru in Consiliul de Administratie al Spitalului
licitatie, comisii specifice ale orasului Gaesti
consiliului
Initiative : Propuneri pentru cresterea veniturilor parcurilor industriale

si acordare de facilitati societatilor comerciale
Amendamente la proiectele de Propuneri in scopul clarificarii unor materiale prezentate in
hotarare de consiliu proiecte de hotatrare de consiliu
Misiuni oficiale in strainatate Nu este cazul
Alte aspecte relevante -



Consiliul Judetean Dâmboviţa
Consilier judetean: Buibăr Iuliana
Partidul Democrat Liberal
Comisii de specialitate:

- comisia juridică
- comisia privind serviciile publice

RAPORT DE ACTIVITATE
pentru anul 2010

Din data de 25.08.2011 - data validării mandatului de consilier judeţean, am
participat cu deplină responsabilitate, la toate sedinţele Consiliului Judeţean, cu
excepţia celei din data de 25.09.2011, când a coincis cu Sedinţa Adunării Generale a
Camerei Notarilor Publici Ploieşti, stabilită cu mult timp înainte şi unde prezenţa mea
era obligatorie, studiind cu mare atenţie şi interes, ordinea de zi, informându-mă cu
privire la proiectele de hotărâri supuse pentru dezbatere şi aprobare, Consiliului
Judeţean.

Am făcut parte din două Comisii de specialitate: "Comisia juridică, de contencios,
pentru administraţie publică locală, aprobarea ordinii publice, respectarea drepturilor
libertăţilor cetăţeneşti, de etică, litigii, protecţia civilă... "şi "Comisia privind
serviciile publice de interes judeţean, organizarea şi funcţionarea lor" şi în această
calitate am participat la toate sedinţele acestor două comisii, pronunţându-mă asupra
legalităţii şi oportunităţii proiectelor de hotărâre, ce urmau să fie supuse spre aprobare
plenului Consiliului Judeţean, având în vedere totdeauna interesul genaral al
cetăţenilor judeţului Dâmboviţa; la comisia juridică am încheiat şi procese verbale şi
celelalte materiale, fiind secretarul acestei comisii.

În cadrul întâlnirilor cu cetăţenii din oraşul Găeşti şi zonele apropiate, s-au reţinut
problemele cu care se confruntau la nivel de comunitate şi care au fost preluate şi
transmise către autorităţile judeţene, pentru rezolvare.

Am participat la întâlnire a cu reprezentanţii autorităţilor publice locale, cu care am
tinut legătura, pentru stabilirea problemelor specifice fiecărei localităţi, sprijinirea şi
promovarea lucrărilor de interes local.

Am luat parte la diferite manifestări culturale, organizate în localităţile judeţului
sărbători tradiţionale, la activităţi de comemorare a unor momente importante din
istoria ţării.

Nu am fost desemnată să fac parte din Consilii de administraţie, comisii de
licitaţie; ATOP, comisii sociale ale Consiliului, etc.

Nu am fost implicată în deplasări oficiale în străinătate.

Consilier JUdeteannVt
Buibăr Iuliana '\



Consiliul Judetean Dambovita
Nume consilier Badea Leonardo
Partid P. S. D.
Comisiile de specialitate in care este membru:
Comisia Economica
Comisia de Cultura

Raport de activitate pe anul 2009

Sedinţe ale Consililui Local sau Judeţean Sedinţe Consiliul Judeţean Dâmboviţa:
30.01.2009; 18.02.2009; 27.02.2009; 13.03.2009;
29.04.2009; 07.05.2009;
29.05.2009; 30.06.2009; 31.07.2009;
28.08.2009; 01.09.2009; 10.09.2009;
15.10.2009; 19.10.2009; 12.11.2009;
16.12.2009; 17.12.2009

Sedinţe ale comisiilor de specialitate Participare la şedinţele comisiilor de specialitate
conform necesităţilor impuse de tematica
proectelor de hotărâri prezentate;

Intâlniri cu cetăţenii Au avut loc întâlniri cu cetăţenii, săptămânal în
oraşul Târgovişte organizate de P.S.D.Intâlniri
lunare pe teritoriul judeţului Dâmbovita
organizate de P.S.D., C.J.D. sau serviciile
subordonate.

Audienţe Audienţe lunar conform programarii Consililui
Judeţean Damboviţa.

Sesiuni de instruire Nu este cazul.
Activitatea în teritoriu Intalniri pentru rezolvarea aspectelor

administrative cu reprezentantii consiliilor locale.
Reprezentare in consilii de administratie, Participare la comisiile constituite din dispozitia
ATOP, comisii de licitatie, comisii speciale Presedintelui C.J.D.
ale consiliului,etc.
Iniţiative Prin propuneri de formulare de hotărâri noi în

cadrul Comisiei Economice si Comisiei de
Cultura

Misiuni oficiale in străinatate Nu este cazul
Alte aspecte relevante -



CONSILIUL JUDEŢEAN DÂMBOVIŢ A
CONSILIER JUDEŢEAN: VĂDAN MIHAI GAVRIL
FORMATIUNEA POLITICĂ: PARTIDUL DEMOCRAT LIBERAL
COMISIILE DE SPECIALITATE ÎN CARE ESTE MEMBRU:

-COMISIA TEHNICĂ
-COMISIA PENTRU SERVICII PUBLICE

1.Am participat la 21 de şedinţe ale consiliului judeţean din cele 24 câte s-au desfăşurat.
Am anunţat preşedintele consiliului judeţean că absentarea mea se datorează unor motive
temeinice.

2. Şedinţe ale comisiilor de specialitate.
Am participat la toate şedinţele comisiilor de specialitate din care fac parte, am analizat
proiectele de hotărâri de pe ordinea de zi astfel încât acestea să devină hotărâri legale,
temeinice şi în folosul cetăţenilor judeţului. Când a fost cazul, am solicitat precizări
suplimentare salariaţilor care s-au prezentat la comisie.
În anul 2010 am promovat propuneri de amendament şi îmbunătăţiri la unele proiecte de
hotărâri înainte de dezbaterea finală în plenul consiliului judeţean.

3.Întâlniri cu cetăţenii.
Am participat la întâlnirile cu cetăţenii din localităţile: Moreni, Băleni, Bucşani, G.Ocniţei,
Ocniţa, ILCaragiale, Dărmăneşti şi VIădeni pe teme ce au vizat problemele curente ale
acestora. Întîlnirile au fost şi cu reprezentanţii consiliilor locale pe teme ce ţin de: reparaţii
drumuri, grădiniţe, şcoli cămine culturale, biserici şi alte edificii de interes local. Am urmărit
modul cum se derulează lucrările la obiectivele de investiţii finanţate de consiliul judeţean.

4.Audienţe
La nivelul instituţiei este stabilit lunar un grafic cu ziua de audienţă pentru fiecare consilier
judeţean.

5.Reprezentare în consilii de administraţie,ATOP,comisii de licitaţie, comisii specifice.
Sunt preşedintele comisiei tehnice pentru stabilirea punctajelor pe baza criteriilor de selecţie,
pentru programul privind oferta de asociere a Consiliului Judeţean Dâmboviţa cu consiliile şi
comunităţile locale în vederea susţinerii unor obiective de interes public.


